
PROTOKÓŁ XXIX/21 
 

z XXIX Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie, która 
odbyła się dnia 7 czerwca 2021r., o godz. 16:30 

w sali Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji w Jutrosinie 
 
 

 

Obecni na Sesji Radni: 
 
1. Fabian Małecki 
2. Jolanta Kapała 
3. Marek Kozica 
4. Mirosława Antkowiak 
5. Halina Kaźmierska 
6. Mirosław Barteczka 
7. Bożena Maćkowiak 
8. Janina Machowicz 
9. Tomasz Guziołek 
10. Mateusz Janicki 
11. Jola Woroch 
12. Ireneusz Mikołajewski 
13. Karol Wieczorek 

 
Otwarcia – o godzinie 16:30 – XXIX Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie – dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej – pan Fabian Małecki. Powitał Radnych, pana Burmistrza, 
pana Z-cę Burmistrza, panią Sekretarz oraz pana radcę prawnego. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w Sesji uczestniczy 13 Radnych – większość 
qworum, co oznacza, że jest ona władna obradować i podejmować w pełni prawomocne 
uchwały. 

 
Nieobecni: Radny Mariusz Grzywaczewski, Dawid Kaczmarek 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie. 
2. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Jutrosin z działalności za okres pomiędzy 

Sesjami. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na 

terenie Gminy Jutrosin. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie: nadania statusów jednostek pomocniczych Gminy Jutrosin. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Jutrosin na 

rok 2021/2022. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyznaczania obszarów granic aglomeracji Jutrosin. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia planu pracy komisji budżetu gospodarki komunalnej 

rolnictwa i ochrony środowiska Rady Miejskiej w Jutrosinie na rok 2021.



8. Interpelacje i zapytania. 
9. Wolne głosy i wnioski. 

  10. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad. 1 
Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie 

 
W związku z tym, że do protokołu z poprzedniej Sesji nie wniesiono żadnych uwag 

został on przyjęty bez odczytywania. Jest do wglądu w Urzędzie Miasta i Gminy w Jutrosinie 
oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

 
 Ad. 2 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Jutrosin z działalności pomiędzy Sesjami 

 
Głos zajął pan Romuald Krzyżosiak – Burmistrz Miasta i Gminy Jutrosin. Przedstawił 

sprawozdanie z działalności za okres pomiędzy Sesjami (treść sprawozdania stanowi załącznik 
do protokołu). 

 
p. M. Antkowiak- (nie słychać zadanego pytania) 
 
 
p. Burmistrz - odpowiem ogólnie -musimy tutaj do sprawy straży pożarnej podchodzić rozsądnie. 
Jeżeli w każdej miejscowości będziemy chcieli mieć w pełni wyposażoną jednostkę, to niestety 
nie stać nas na to.  Myślę, że strażacy z Dubina nie są stratni, bo dostali dofinansowanie na zakup 
wozu bojowego. Będziemy też pokrywać koszty ubezpieczenia. Niestety na wszystko nas nie stać, 
a tam bodajże był chyba też limit. Może Zastępcę poproszę o dopowiedzenie tych wniosków. 
 
 
p. M. Antkowiak  - (nie słychać zadanego pytania) 
 
 
p. Burmistrz -tak to 30tys. maksymalnie. Jeżeli p. Przewodnicząca pozwoli to przedstawię 
informacje pełne w formie pisemnej odnośnie złożonych tutaj wniosków. 
 
- Pani Mirosława Antkowiak - (nie słychać zadanego pytania) 
 
- Pan Burmistrz-  p. Przewodnicząca tak jak mówiłem, Dubin też otrzymał pieniążki na zakup 
auta i nie jest tutaj w żaden sposób Dubin marginalizowany.  
 
- Pani Mirosława Antkowiak - (nie słychać zadanego pytania) 
 
- Pani Bożena Maćkowiak- też w sprawie fotowoltaiki. Wiadomo, że to jest prąd, remizy mamy 
przy świetlicach wiejskich. Czy ten prąd z tych paneli to będzie tylko na zapotrzebowanie remizy, 
czy też obiektów tych świetlic? 
 
 
Głos zajął pan Marek Glura –zasadą tego programu jest to, że prąd ma służyć do ogrzewania 
remizy, więc prąd ma być wykorzystywany jak najbardziej tylko na remizy strażackie i 
wnioskodawcą tutaj były jednostki OSP. Wracając do pytania pani Wiceprzewodniczącej, to 
przed złożeniem wniosku odbyliśmy naradę Gminnego Zarządu OSP i na tym spotkaniu i zebraniu 
zostały podjęte decyzje, na które jednostki Burmistrz ma złożyć wnioski.  
 
 



Nie słychać zadanego pytania 
 
- Pan Burmistrz- było dwóch wykonawców. Pierwsze to było Przedsiębiorstwo Askop i   było 
położenie obrzeży krawężników i wykorytowanie, natomiast druga część tej inwestycji 
powierzyliśmy tutaj panu z którym podpisaliśmy umowę na wykonanie tej usługi  

Brak więcej pytań ze strony Radnych. 
 
 
 Ad. 3 
Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie 
Gminy Jutrosin. 

Głos zajęła pani Paulina Drozdowska – Sekretarz Miasta i Gminy w Jutrosinie. 
Regulamin będzie podstawą do ustalenia w drodze zarządzenia przez Burmistrza Miasta i Gminy 
Jutrosin odpłatności za wynajem świetlic wiejskich oraz określenie wzorów dokumentów 
sporządzonych przy udostępnianiu świetlicy, miedzy innymi: umowy najmu, potwierdzenie 
rezerwacji, rozliczenia opłat za wynajem świetlicy oraz opłat eksploatacyjnych.  Celem 
wprowadzenia niniejszego regulaminu jest ustalenie jednolitych i przejrzystych zasad 
korzystania z mienia gminnego jakim są świetlice wiejskie. Mając powyższe na uwadze podjęcie 
uchwały o proponowanej treści jest uzasadnione. 
Głos zajął p. Janicki który,  zgłosił  wniosek formalny z poprawką w paragrafie 3 i prosił o 
wprowadzenie punktu 5 o następującym brzmieniu: w sytuacji odpłatnego udostępniania świetlic 
wiejskich, o których mowa w ust 4 w przypadku zorganizowania odpłatnych imprez przez 
sołtysów, przedszkola, szkoły, organizacji i stowarzyszenia, z których dochód zostanie 
przeznaczony przez organizatora na cele związane z doposażeniem świetlic, szkół, przedszkoli 
na organizacje imprez kulturalnych organizowanych na rzecz mieszkańców Gminy Jutrosin 
pobiera się od zainteresowanego połowę opłaty dodatkowej. Później odpowiednio numeracja 
kolejnych punktów wzrośnie o 1.  
Po krótkiej przerwie następuje imienne głosowanie: 
 
 Wyniki głosowania imiennego: 

 
ZA (11), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (2), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (2) 
ZA:  Ireneusz Mikołajewski, Janina Machowicz, Marek Kozica, Mateusz Janicki, , 
Mirosław Barteczka, Jolanta Kapała, Halina Kaźmierska, Tomasz Guziołek, Bożena 
Maćkowiak, Karol Wieczorek, Mirosława Antkowiak,   

WSTRZYMUJE SIĘ: Jola Woroch,  Fabian Małecki 

NIEOBECNY:  Dawid Kaczmarek, Mariusz Grzywaczewski 
 

 
p. Radny stwierdza, że punkt 5 zostanie wprowadzony do uchwały. Brak pytań ze strony 
Radnych, zatem Przewodniczący Rady – pan Fabian Małecki odczytał projekt uchwały nr 
XXIX/191/2021 w sprawie: przyjęcia regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich na terenie 
Gminy Jutrosin. 
 

Wyniki głosowania wygenerowane z systemu informatycznego stanowią załącznik do 
protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/191/2021 została przyjęta przez Radę większością głosów. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad. 4 
Podjęcie uchwały w sprawie: nadania statutów jednostek pomocniczych Gminy Jutrosin 
 



 

Głos zajęła pani Paulina Drozdowska – organizację i zakres działania jednostki 
pomocniczej określa Rada Gminy odrębnym statutem po przeprowadzeniu konsultacji z 
mieszkańcami. Procedurę przeprowadzenia konsultacji społecznych w Gminie Jutrosin 
reguluje uchwała nr 25/163/2021 Rady Miejskiej w Jutrosinie z dnia 28 stycznia 2021. W 
oparciu o powyższą uchwałę zostało wydane zarządzenie Burmistrza Miasta i Gminy Jutrosin 
z dnia 1 kwietnia 2021r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w przedmiocie 
projektu uchwały w sprawie nadania statutów jednostek pomocniczych Gminy Jutrosin. 
Konsultacje przeprowadzone zostały w dniach od 15 do 30 kwietnia 2021r. Jednostki 
pomocnicze Gminy Jutrosin to 19 sołectw oraz samorząd mieszkańców Miasta Jutrosin, 
których działalność uregulowana została w statutach z dnia 26 października 2010 przyjętych 
przez Radę Miejska w Jutrosinie odrębnymi uchwałami. Na podstawie wyroku Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego w Poznaniu dotychczasowe statuty jednostek pomocniczych Gminy 
Jutrosin ze względu na istotne naruszenie prawa utraciły ważność w całości lub w części. 
Zachodzi zatem konieczność przyjęcia nowych statutów, w których uregulowane zostaną 
sprawy wcześniej nieunormowane oraz z których treść dostosowana będzie do obowiązujących 
przepisów prawa 

 
Brak pytań ze strony Radnych, zatem Przewodniczący Rady – pan Fabian Małecki 
odczytał projekt uchwały nr XXIX/192/2021  w sprawie: nadania statusów jednostek 
pomocniczych Gminy Jutrosin 

 

 

Wyniki głosowania imiennego: 
 
ZA (13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (2) 
ZA: Bożena Maćkowiak, Fabian Małecki, Halina Kaźmierska, Ireneusz Mikołajewski, Janina 
Machowicz, Jola Woroch, Jolanta Kapała, Karol Wieczorek, Marek Kozica, Mateusz Janicki, 
Mirosław Barteczka, Mirosława Antkowiak, Tomasz Guziołek,  

NIEOBECNY: Mariusz Grzywaczewski, Dawid Kaczmarek 

 
Wyniki głosowania wygenerowane z systemu informatycznego stanowią załącznik do 
protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/192/2021 została przyjęta przez Radę większością głosów. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
 Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Jutrosin na rok 
2021/2022. 

 
Głos zajęła pani Paulina Drozdowska- ustawa zobowiązuje Radę Gminy do określenia 

w drodze uchwały średniej ceny jednostki paliwa w Gminie na każdy rok szkolny 
uwzględniając ceny jednostki paliwa w Gminie. Ceny paliwa w Gminie Jutrosin na dzień 7 
czerwca 2021r. wyniosły odpowiednio: średnia cena benzyny – 5zł 23gr, średnia cena oleju 
napędowego 5zł 15gr, i średnia cena gazu LPG 2zł 35gr. W związku z powyższym podjęcie 
uchwały w proponowanej wersji należy uznać za zasadne 

 
Brak pytań ze strony Radnych, zatem Przewodniczący Rady – pan Fabian Małecki odczytał 
projekt uchwały nr XXIX/193/2021 w sprawie: ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w 



Gminie Jutrosin na rok 2021/2022. 
  

Wyniki głosowania imiennego: 

 
ZA (13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (2) 
ZA: Bożena Maćkowiak, Fabian Małecki, Halina Kaźmierska, Ireneusz Mikołajewski, Janina 
Machowicz, Jola Woroch, Jolanta Kapała, Karol Wieczorek, Marek Kozica, Mateusz Janicki, 
Mirosław Barteczka, Mirosława Antkowiak, Tomasz Guziołek,  

NIEOBECNY: Mariusz Grzywaczewski, Dawid Kaczmarek 

 
Wyniki głosowania wygenerowane z systemu informatycznego stanowią załącznik do 
protokołu. 

 
Uchwała Nr XXIX/193/2021 została przyjęta przez Radę jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 
 Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie: wyznaczania obszarów granic aglomeracji Jutrosin 

Głos zabrał Pan Marek Glura- Dotychczasowa aglomeracja Jutrosin została wyznaczona na 
podstawie uchwały nr 23/158/2020 Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 2020r w sprawie 
wyznaczania obszaru i granic aglomeracji Jutrosin. Na podstawie Art 87 ust.4 ustawy Prawo 
wodne Burmistrz Miasta i Gminy Jutrosin pismem OŚ6324.4.2021 z dnia 11 maja 2021r. złożył 
wniosek o uzgodnienie wyznaczania obszaru i granic nowej aglomeracji Jutrosin poprzez 
wyłączenie miejscowości nieskanalizowanych, tj. Starego Sielca i częściowo Nowego Sielca, do 
Dyrektora Zarządu Zlewni w Lesznie Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie oraz 
pismem OŚ6324.3.2021 z dnia 11 maja 2021r do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w 
Poznaniu. W wyniku przeprowadzonego procesu inwentaryzacji sieci kanalizacyjnej na terenie 
aglomeracji zaktualizowane zostały również dane dotyczące całkowitej jej długości. Wielkość 
aglomeracji przekracza 2 tys RLM, a zatem spełnia wymogi określone w Art.86 ust 1 ustawy 
Prawo Wodne. Uchwała nie narusza obowiązków Gminy w zakresie odprowadzenia i 
oczyszczenia ścieków komunalnych wynikających z przepisów o samorządzie gminnym. Rada 
Miejska w Jutrosinie podejmuje niniejszą uchwałę po uzgodnieniu z Państwowym 
Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie, Dyrektorem Zarządu Zlewni w Lesznie oraz 
Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Poznaniu. 
 
Pytanie zadał p. Przewodniczący- czy nie będzie to ograniczało w rozbudowie jakiś gospodarstw 
czy coś takiego, powiększenie gospodarstw? 
 
Pan Marek Glura odpowiedział: zmieniamy sam obszar aglomeracji  Jutrosin  przez tylko wyłączenie 
Starego Sielca i części Nowego Sielca. Natomiast pozostałych zapisów tej aglomeracji nie 
zmieniamy.   
 
Kolejne pytanie zadał pan Marek Kozica- chodzi o wniosek o dofinansowanie, czy to będzie 
składane łącznie Stary Sielec z tym łącznikiem na Nowy Sielec, czy to przewidujecie osobno 
prowadzić? 
  - Pan Marek Glura odpowiedział: wniosek został złożony w roku 2019 i przewiduje jakby 
pierwszą cześć budowy kanalizacji do Starego Sielca, ale obecnie na obszarze geodezyjnym 
Nowy Sielec czyli jest to jako pierwszy etap budowy tej kanalizacji.  
 

Brak pytań ze strony Radnych, zatem Przewodniczący Rady – pan Fabian Małecki 
odczytał projekt uchwały nr XXIX/194/2021 w sprawie: wyznaczania obszarów granic 
aglomeracji Jutrosin 



Wyniki głosowania imiennego: 

 
ZA (13), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (2) 
ZA: Bożena Maćkowiak, Fabian Małecki, Halina Kaźmierska, Ireneusz Mikołajewski, Janina 
Machowicz, Jola Woroch, Jolanta Kapała, Karol Wieczorek, Marek Kozica, Mateusz Janicki, 
Mirosław Barteczka, Mirosława Antkowiak, Tomasz Guziołek,  

NIEOBECNY: Mariusz Grzywaczewski, Dawid Kaczmarek 
 

 
Wyniki głosowania wygenerowane z systemu informatycznego stanowią załącznik do 
protokołu. 

 
Uchwała Nr XXIX/194/2021 została przyjęta przez Radę jednogłośnie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
 Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu, Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Jutrosinie na rok 2021. 
 
Głos zajęła pani Mirosława Antkowiak- plan pracy Komisji Budżetu Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska na rok 2021. Punkt 1- omówienie i 
przyjęcie planu pracy Komisji na 2021r. Punkt 2 -bieżąca analiza wszystkich wydatków 
budżetu. Plan pracy Komisji należy traktować jako otwarty z możliwością bieżącego 
wprowadzenia nowych tematów. 

 
Brak pytań ze strony Radnych, zatem Przewodniczący Rady – pan Fabian Małecki 
odczytał projekt uchwały nr XXIX/195/2021 w sprawie: przyjęcia planu pracy Komisji 
Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w 
Jutrosinie na rok 2021. 

 
 
 
Wyniki głosowania imiennego: 
 
 
 ZA (12), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (2) 
ZA:, Fabian Małecki, Halina Kaźmierska, Ireneusz Mikołajewski, Janina Machowicz, Jola 
Woroch, Jolanta Kapała, Karol Wieczorek, Marek Kozica, Mateusz Janicki, Mirosław 
Barteczka, Mirosława Antkowiak, Tomasz Guziołek,  
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Bożena Maćkowiak 

NIEOBECNY: Mariusz Grzywaczewski, Dawid Kaczmarek 

 
Wyniki głosowania wygenerowane z systemu informatycznego stanowią załącznik do 
protokołu. 

Uchwała Nr XXIX/195/2021 została przyjęta przez Radę większością głosów. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 



 Ad. 8 
 
Interpelacje i zapytania 

Brak. 

 
Ad. 9 
Wolne głosy i wnioski 

 
Pan Mirosław Barteczka- ja mam pytanie do pana Burmistrza i do pana Wiceburmistrza. Może 
odnośnie kanalizacji pytanie moje jest takie: co w związku ze szkodami wyrządzonymi przez 
objazdy po chodnikach, krawężniki pouszkadzane, ja mówię w miejscach gdzie były 
wymienione krawężniki kto te koszty, kto odpowiada za naprawienie tych szkód czy to ta firma, 
czy to tutaj po stronie Gminy to będzie?  

 
- Pan Romuald Krzyżosiak- wykonawca powinien zostawić plac budowy w stanie nie gorszym 
niż zastał, więc jest zrozumiałe, że leży to po stronie wykonawcy inwestycji. 
 
-Pan Mirosław Barteczka- jako radny, czy mieszkańcy jesteśmy na bieżąco. Każdy widzi przed 
swoją posesją co zostało uszkodzone, czego nie widać po prostu jadąc samochodem. Czy to 
mieszkańcy mają zgłaszać gdzieś?  Do sołtysa, czy do Radnego, czy do Urzędu Gminy, czy do 
firmy bezpośrednio? 
 
- Pan Marek Glura- nie ma jeszcze czynności odbiorowych.  Te wszystkie uwagi, które 
mieszkańcy kierują, to jak najbardziej czy do sołtysa, czy do pana panie Radny, czy też do mnie 
można je zgłaszać. Ważne żebyśmy w odpowiednim momencie, czyli po odbiorze tych prac to 
wszystko wskazali jeżeli nie zostanie naprawiona do tego czasu .  
 
- Pan Fabian Małecki- jeżeli mogę do tego tematu dodać troszkę, to co właśnie poprzednik 
powiedział, prawie wszystkie chodniki są uszkodzone jeżeli chodzi od szkoły do strony 
Katarzynowa. Ponieważ nie jeżdżono drugą połową tylko jeździli chodnikami wiadomo, że droga 
należy do powiatu. Rozmawiałem z zastępcą kierownika no mówi, że będą tego pilnować, ale 
pilnują jak pilnują, wiadomo o co chodzi. Tak że uszkodzenia są bardzo duże. 
 
 -Pan Mirosław Barteczka- sytuacja w kierunku Paradowa do Jezior jest taka sama, cały czas 
objazdy są chodnikami, cały ciężki sprzęt ciężarowy i rolniczy, nie jest przeznaczony chodnik do 
takich właśnie nacisków. 
 
- Pan Fabian Małecki- czy inne jeszcze tematy? Pan Wieczorek proszę. 
 
 - Pan Karol Wieczorek- mam też tutaj pytanie do pana Burmistrza w sprawie budowy przy ul. 
700–lecia parkingu bezpiecznego dla naszych dzieci i mieszkańców oraz części budowy chodnika 
wzdłuż tej ulicy. Był skierowany wniosek o dofinansowanie, czy już wiadomo w tej sprawie panie 
Burmistrzu? Dziękuję.  
 
- Pan Romuald Krzyżosiak- czekamy na odpowiedź na ten wniosek. Nic nie nadeszło natomiast 
myślę, że jeśli nie dostaniemy na to żadnych środków będziemy musieli pomyśleć sami jak się do 
tego tematu przymierzyć. Generalnie rzecz biorąc potrzeby inwestycyjne jeżeli chodzi o 
infrastrukturę drogową i pieszo-rowerową są bardzo duże, tak więc z mojej strony na najbliższej 
Sesji będzie propozycja zwiększenia puli środków na te remonty. W każdym razie chciałem 
zapewnić tutaj pana Radnego, że tematu nie pomijam, pamiętam i będę  się  starał zgodnie z tym 
co rozmawialiśmy ten temat dopiąć. Dziękuję.  
 
- Pan Fabian Małecki- Bardzo proszę  
 



- Pan Mateusz Janicki- rodzice proszą nas radnych również innych mieszkańców abyśmy 
głosowali na projekt podwórko NIVEA, czyli placu zabaw. Wystarczy się zalogować przez email 
i później codziennie można oddawać głos, proszę koleżanki i kolegów Radnych o to, aby troszkę 
trudu włożyć i te głosy oddawać i może zachęcać mieszkańców, bo projekt jest dość fajny i też 
można  pozyskać ogromne środki właśnie na ten plac zabaw o  dużej wartości.  
 
- Pan Fabian Małecki- wszystkie sołectwa otrzymały takie informacje i myślę, że wszystkie rady 
sołeckie tym się zajęły już dawno.  
 
Ad 10.  zakończenie obrad. 
 
Pan Fabian Małecki- przed zakończeniem obrad jeszcze na poprzedniej Sesji podjęta została taka 
delikatna uchwała, że po kilka złotych złożymy na naszego chorego mieszkańca Gminy Alana.  
Zbiórka pieniędzy. 
 
 
O godz. 17:24 Przewodniczący Rady zakończył obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w Jutrosinie. 
 
 
Protokołowała:  
Małgorzata Nowak 


